
Referat af afdelingsbestyrelsesmøde d. 23/9 2024 

Til stede: Lasse, Knud, René, Lise-Lone og Tove, afbud fra A.G. 

 

Punkt Emne Beslutning og udførelse 

1.  Godkendelse af referat fra sidste møde Godkendt 

2.  Afdelingsbestyrelsens valg af repræsentantskabsmedlemmer Knud Villy Mogensen 
René Meyhoff 
Lise-Lone Helge Nielsen 
Lasse Reetz 
Tove Lund Saka 

3.  Beslutninger truffet om indkøb af bl.a. hårde hvidevarer til beboerhusets 
køkken, som ikke skal reduceres til et anretterkøkken! 
 
 
Finansiering af hårde hvidevarer evt. medfinansieres af afdelingens 
hvidevarekonto 

Afdelingsbestyrelsen vil ind over indkøb af 
hårde hvidevarer. 
Vi ønsker at købe ind hos KPA Company A/S 
i Ikast.  
Stor ovn 
2 stk. højkøleskabe 
Industriopvasker 
Kogeplader 
Stor kaffemaskine 
Evt. genbrugs stålkøkken samme sted 

4.  Afdelingsbestyrelsen afventer et møde med Mette Skiffard, snarest, om 
renoveringen 

Mødedatoforslag: d. 30. september, d. 1. 
eller d. 3. oktober 

5.  Eventuelt  

 Renoveringen af sålbænke og porøse og slidte fuger nogle steder, indgik i 
markvandringstiltag 2023, endnu ikke iværksat.  
Her efterlyser vi et system á la kvartalsrapporter, hvor det er muligt at følge 
med i iværksatte arbejder. 

Afventer, Fællesbo 

 Efterlysning af referat fra økonomimøde i sommerferien juli 2024 Afventer, Fællesbo 

 

 

  



 


